

INFORMATION MAI 2025

JJS gewährt im Mai Zusatzzahlung

Die JJS hat das Geschäftsjahr 2024 dank der positiven Finanzmarktentwicklung sehr erfreulich abgeschlossen. Der Stiftungsrat hat deshalb entschieden, Rentnerinnen und Rentner am Erfolg teilhaben zu lassen, und gewährt im Mai 2025 eine Zusatzzahlung.



Im Jahr 2024 haben sich die Finanzmärkte ausgezeichnet entwickelt und damit auch die finanziellen Kennzahlen der JJS. Der robuste Konjunkturverlauf in den USA, weltweit rückläufige Teuerungsraten und eine zunehmend lockere Geldpolitik führten trotz geopolitischer Verwerfungen zu erfreulichen Anlageergebnissen.

Dank einer guten Performance von 7,0% und einem hohen Deckungsgrad von 124,0% per 31. Dezember 2024 hat der Stiftungsrat entschieden, die Versicherten und Rentner/-innen am Erfolg teilhaben zu lassen.

Zustupf für Ihre Monatsrente im Mai 2025

Wir freuen uns Ihnen mitzuteilen, dass Sie mit der Monatsrente im Mai 2025 eine Zusatzzahlung erhalten. Die Höhe entspricht einem Prozentsatz Ihrer Monatsrente, der unter anderem den Umwandlungssatz zum Zeitpunkt Ihrer Pensionierung berücksichtigt. Details zur Berechnung finden Sie im «Reglement Verzinsung Altersguthaben und Verwendung von freien Mitteln», das unter www.jjs-stiftung.ch zur Verfügung steht.

Beachten Sie bitte, dass die JJS die unterjährige Zusatzrente nur bei guter finanzieller Lage gewährt. Es profitieren alle Personen, die am 31. Dezember 2024 und am 1. Mai 2025 bei der JJS versichert sind und eine der folgenden Rentenarten beziehen: Altersrenten, lebenslange Invalidenrenten, Ehegatten-/Lebenspartnerrenten und Waisenrenten.

Ihre Ansprechperson

Bei Fragen unterstützt Sie Ihre persönliche Ansprechperson gerne, die Kontaktangaben finden Sie auf Ihrer Rentenabrechnung oben rechts.



Peter Strassmann
Geschäftsführer



Corsin Frigg
Leiter Rentenberatung &
IT/Digitalisierung

INFORMATION LETTER MAY 2025

JJS to grant bonus payment in May

Thanks to the positive trend on the financial markets, JJS ended the 2024 financial year on a very pleasing note. The Board of Trustees has therefore once again decided to allow pensioners to participate in the organisation's success, and will be granting a bonus payment in May 2025.



The financial markets performed excellently in 2024, and this was reflected in JJS's key financial figures. The robust economic trend in the USA, falling inflation rates worldwide and increasingly relaxed monetary policies led to pleasing investment results despite geopolitical turmoil.

Thanks to a good performance of 7.0% and a high coverage ratio of 124.0% as at 31 December 2024, the Board of Trustees has decided to allow insured persons and pensioners to participate in the organisation's success for the fifth consecutive year.

A boost for your monthly pension in May 2025

We are pleased to inform you that you will receive a bonus payment with your monthly pension in May 2025. The amount corresponds to a percentage of your monthly pension and takes into account, among other things, the conversion rate at the time of your retirement. Further details concerning the calculation of the bonus payment can be found in the 'Regulations governing interest on retirement assets and the use of disposable assets', which are available at www.jjs-stiftung.ch.

Deutscher Text siehe Rückseite

Please note that JJS grants a bonus intra-year pension payment only if the financial situation is favourable. All persons who are insured with JJS on 31 December 2024 and 1 May 2025 and who receive one of the following types of pension will benefit: retirement pensions, lifelong disability pensions, spouse's/partner's pensions and orphans' pensions.

Your contact

Your personal contact will be happy to help you should you have any queries. You will find their contact details at the top right of your pension statement.



Peter Strassmann
Managing Director



Corsin Frigg
Head of Pension Consulting &
IT/Digitisation